
SAOPŠTENJE ZA STRUKU I JAVNOST 
 
 
 
 
Ponuđeni socijalni program od strane MPS je u praksi pokazao svoje cinično lice. On je tako 
urađen da je izuzetno mali broj nastavnika koji mogu da iskoriste ponuđenu otpremninu od 
200 evra po godini staža.  
 
Pomoćno osoblje, higijeničarke, imaju normu prema kvadratu škole, što nije korektno. Ima 
škola koje rade samo u jednoj smeni, ali ima i onih koje rade u 3 smene, pa su i zahtevi 
održavanja higijene različiti.  
 
Zahtev direktora za “profesionalizaciju” (“Politika” od 10.02.2010.god. ), tj doživotni status 
direktora, sve u skladu sa zakonskom procedurom(?) pokazuje da im nije tako loše u toj ulozi, 
te se bore da je doživotno zadrže zarad 20% uvećanje plate (od profesorske). Naš stari predlog 
je bio da škole imaju direktora koji bi se bavio problemima nastave, i zamenika direktora-
menadžera koji bi preuzeo deo sadašnjih ingerencija direktora, i bavio se ekskurzijama, 
prodajom knjiga, izdavanjem prostorija. Za svoj rad da budu direktno odgovorni lokalnoj 
samoupravi, a ne direktoru/školskom odboru.. Za očekivati je da bi se broj zainteresovanih 
“doživotnih” direktora smanjio.  
 
S obzirom na činjenicu da je izrada racionalizacije škola obavijena velom tajne za sindikate, 
sumnjamo da je Ministar prosvete otišao na Kubu radi konsultacija vezanih za program 
racionalizacije sa tamošnjim domaćim i stranim ekspertima. 
 
Ostaje da se vidi šta je za Sv.Trifun doneo u koferima prosvetnim radnicima.  
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